
	
	
	
	
Interpellation	till	utbildningsnämndens	ordförande	angående	
betygsuppgörelsen	
	
Det	är	med	stor	oro	vi	i	Vänsterpartiet	ser	på	att	Alliansen	i	Nacka	vill	att	Nackas	
skolor	ska	vara	med	i	experimentet	med	betyg	från	årskurs	fyra.	Skolforskningen	
har	sagt	sitt;	tidiga	betyg	gör	inte	att	skolresultaten	blir	bättre.	Tvärtom	är	det	
direkt	förödande	för	de	elever	som	behöver	mycket	stöd.	Dessa	riskerar	att	låsas	
fast	i	sin	roll	och	det	ger	en	segregerande	effekt.		

Det	finns	bättre	metoder	för	att	följa	elevers	kunskapsinhämtning	än	betyg,	vilka	
i	Sverige	dessutom	är	ett	konkurrensmedel.		Utvecklingssamtal	och	uppföljning	
ger	en	mångt	tydligare	bild	av	hur	eleven	ligger	till	och	vilka	stödinsatser	som	
behöver	göras.	

Tunga	remissinstanser	säger	nej	till	tidiga	betyg	bl.a.	lärarfacken	och	
skolledarorganisationer.		En	namninsamling	på	nätet	har	samlat	över	31000	
underskrifter.	Den	rödgröna	majoriteten	i	Uppsala	säger	nej	till	uppgörelsen,	
vilket	innebär	att	ingen	av	de	kommunala	skolorna	där	kommer	att	ingå	i	
experimentet.		

I	Uppsala	vill	man	fokusera	på	områden	som	har	vetenskapligt	stöd,	vilket	alltså	
inte	betyg	i	tidigare	år	har.	Mot	bakgrund	av	detta	ställer	vi	följande	frågor	till	
utbildningsnämndens	ordförande:	

	
 Hur	kommer	Nacka	som	huvudman	att	agera	inför	försöket?	Kan	även	

kommunala	skolor	bli	aktuella?	
	

 Vilka	på	en	enskild	skola	får	vara	med	och	bestämma	om	en	ansökan	ska	
göras?	Rektorer?	Lärare?	Elever?	Föräldrar?	

	
 Föräldrar	kommer	att	vilja	veta	vilka	skolor	som	är	med	i	försöket.	Hur	

kommuniceras	detta	ut	till	Nackas	kommuninvånare	inför	skolvalet	
2017?	
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